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Op 26 september 2019 heeft u artikel 38 vragen gesteld over het onderwerp: afvalstoffenheffing. 
Onderstaand de beantwoording van uw vragen. 
 
1. Herkent u zich in het geschetste beeld in het AD artikel? 
Antwoord: Het AD heeft de woorden van wethouder Niezen juist weergegeven.  
 
2. Herinnert u zich nog het verzoek van de VVD van begin 2019 om de term “loont” van alle 
uitingen van de gemeente af te halen omdat het een vorm van “verkeerd informeren” is. Zo ja, 
wanneer gaat u maatregelen treffen om deze verkeerde voorstelling van zaken op te lossen. 
Antwoord: Afval scheiden loont nog steeds. De kosten waren nog sterker gestegen als de hoeveelheid 
restafval sinds 2016 niet was gehalveerd. De onderstaande grafiek laat in dit kader zien: 
1. hoe de gemiddelde afvalstoffenheffing zich sinds 2016 met Afval Scheiden Loont heeft ontwikkeld 

en 
2. hoe de gemiddelde afvalstoffenheffing zich sinds 2016 zonder Afval Scheiden Loont zou hebben 

ontwikkeld. De gemiddelde afvalstoffenheffing zou dan in 2020 nog € 35 hoger zijn geweest.  
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3. Bent u het met de VVD eens dat afval scheiden alleen kan lonen als het 
scheidingspercentage en de kwaliteit van de scheiding stijgt? 
Antwoord: Afval scheiden loont nu al. Vanaf het moment dat Afval Scheiden Loont is aangekondigd is 
het scheidingspercentage flink gestegen.  
 

 
 
Zie verder ook de  grafiek bij het antwoord op vraag 2.Bij een hoger scheidingspercentage en bij een 
betere kwaliteit van de gescheiden afvalstromen loont het nog meer. Daar wil het college ook verder 
op inzetten.  
 
4. Had u, net als de VVD fractie dat heeft, deze verhoging aan kunnen zien komen? 
Antwoord: De tarieven voor de afvalstoffenheffing voor Afval Scheiden Loont zijn door de raad 
vastgesteld in de vergadering van 8 maart 2017 (dossiernr 847). Sindsdien hebben zich een aantal 
ontwikkelingen voorgedaan, te weten stijging van prijzen in markt voor de verwerking van 
huishoudelijk afval en verhoging van de verbrandingsbelasting, die het college in 2017 niet heeft 
voorzien. Deze externe factoren zijn niet beïnvloedbaar door het college. 
 
5. Zit er in de maatregelen van 4,50, waarvan wij dachten dat we die nog gingen bespreken en 
waarbij het afstappen van het mislukte afval scheiden loont een toegezegde optie was, een 
maatregel die de zuiverheid van de scheiding zal verbeteren? 
Antwoord: Voorstellen voor wijziging van de afvalstoffenheffing en verbetering van de afvalinzameling 
zijn inmiddels aan de griffie aangeboden. De behandeling is gepland in de raadscyclus van november.  
 
6. Denkt u dat er met de huidige manier van inzamelen voor bewoners nog zoveel winst in het 
scheiden zal worden geboekt dat dit verschil in kosten kan compenseren? 
Antwoord: Zie de grafiek in het antwoord bij vraag 2.  
 
7. Heeft de gemiddelde Gouwenaar meer of minder dan 45 euro bespaard met “afval scheiden 
loont”? 
Antwoord: Zie de grafiek in het antwoord bij vraag 2.   
 
8. Bent u het inmiddels met de VVD eens dat een overgang naar nascheiden de enige manier is 
om enerzijds de kosten voor de bewoners redelijk te houden, maar anderzijds ook de druk op 
onze planeet en de enorme hoeveelheid zwerfafval in de stad te verminderen. 
Antwoord: Nascheiden is alleen een mogelijk alternatief voor (slechts) 10% van de totale hoeveelheid 
huishoudelijk afval, te weten PMD. Bij de verwerkers van afval is er nog steeds een beperkte 
capaciteit voor nascheiding beschikbaar. In de laatste aanbesteding van de verwerking van restafval 
is aanvullend nascheiden van PMD opgenomen; hierop heeft geen enkele verwerker ingeschreven.  
Door de problemen bij het Afval Energie Bedrijf van Amsterdam is er voorlopig ook geen uitbreiding te 
verwachten.  
De gemeenten die voor nascheiding hebben gekozen, worden door de ontwikkelingen in de markt met 
dezelfde stijging van marktprijzen en dezelfde verhoging van de verbrandingsbelasting 
geconfronteerd.  
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9. Mag de gemeenteraad van Gouda aannemen dat de maatregelen die u schetst (4,50) 
geenszins besloten zijn en slechts een indicatie van de kosten die eventuele reparaties van dit 
debacle zullen opleveren? 
Antwoord. Zie het antwoord op vraag 5. 
 
 
 
Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

E.M. Branderhorst  M. Salet 
 
Geschatte ambtelijke capaciteit:  4 uur. 
 

 


